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پروین میرزاحسینی

پورابراهیمی مطرح کرد؛

واگذاری صندوق بازنشستگی مس به 
وزارت رفاه خلاف قانون است 

مس  بازنشستگی  صندوق  اقتصاد:  گروه 
است.  دولتی ها  تهاجم  معرض  در  همچنان 
ندارند  قرار  و  آرام  ماه هاست که  بازنشسته ها 
و پیوستن این صندوق به وزارت رفاه به یکی 

از دغدغه های جدی آن ها تبدیل شده است.
سال  یک  که  صورت جلسه ای  اساس  بر 
رفاه  وزارت  شده،  امضا  عده ای  توسط  پیش 
بازنشستگی مس  تا صندوق  پیگیر آن است 
حالی که  در  کند؛  الحاق  وزارتخانه  این  به  را 
موضوع  این  با  مس  شرکت  ذیل  تا  صدر  از 

مخالفند، این موضوع ملغی نمی شود.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس دربارۀ 
بازنشستگان مس،  این موضوع و حق مسلم 
اشتباه  اساس  از  کار  این  این که  بر  تاکید  با 
کار  این  اجازۀ  که  است، گفت  بیّن  و خلاف 
محمدرضا  داد.  نخواهند  رفاه  وزرات  به  را 
پورابراهیمی تاکید کرد که با توجه به فروش 
طریق  از  مس  ملی  شرکت  سهام  از  بخشی 
بازنشستگی  صندوق  مردم،  به  سرمایه  بازار 
مس دیگر مشمول قوانین شرکت های دولتی 
نیست و حتی اگر الحاق آن به وزارت رفاه در 
هیات وزیران مصوب بشود، در مجلس از این 

کار جلوگیری خواهد شد.
به گزارش استقامت، وی در نشست خبری 
فردای کرمان  به  پاسخ  در  رسانه،  اصحاب  با 
مس  بازنشستگی  صندوق  الحاق  درخصوص 
از  بازنشستگان  نارضایتی  و  رفاه  وزارت  به 
گذشته  سال  که  »اتفاقی  گفت:  موضوع،  این 
رقم خورد این بود که در وزارت تعاون، کار و 
برای ساماندهی  دادند  پیشنهاد  اجتماعی  رفاه 
رفاه،  جامع  نظام  قانون  اجرای  و  صندوق ها 
یک  به  وابسته  که  مس  بازنشستگی  صندوق 
مجموعۀ  به  است،  خصوصی  بخش  شرکت 
وزارت رفاه و تامین اجتماعی ملحق شود که این 

موضوع از اساس، اشتباه و خلاف بیّن است«.
مجلس  در  راور  و  کرمان  مردم  نماینده 
رفاه  وزارت  قانون،  اساس  بر  این که  بیان  با 

و  عمومی  بخش های  صندوق های  می تواند  
دولتی را ملحق کند، افزود: »سال 85 سهام 
به  سرمایه  بازار  طریق  از  مس  ملی  شرکت 
را  سهام  از  بخشی  مردم  و  شد  ارائه  مردم 
مستقیم از بورس خریدند که حدود 40 درصد 
صندوق  اساس،  این  بر  و  بوده  عدالت  سهام 
قوانین  مشمول  دیگر  مس  بازنشستگی 

شرکت های دولتی نیست«.
که  است  این  تصورم  این که  بیان  با  وی 
پشت این قضیه ماجرای دیگری است، ادامه 
و  دولت ها  )همۀ  دولت  در  »متاسفانه  داد: 
دولت فعلی( علاقه به بنگاه داری و عضویت در 
هیات مدیره وجود دارد و همین علاقه موجب 

ناکارآمدی بنگاه های اقتصادی شده است«.
معظم  »مقام  شد:  یادآور  پورابراهیمی 
موضوع  این  به  گذشته  سال های  در  رهبری 
سال  اول  روز  در  هم  امسال  و  کردند  اشاره 
جمع  در  هم  و  فرمودند  مطرح  مشهد  در 
تاکید کردند که دولت  نظام  ارشد  مسئولان 
به کاری که بخش خصوصی  به هیچ عنوان 
اصل  و  نکند  پیدا  ورود  دهد  انجام  می تواند 
»در  کرد:  اضافه  وی  شود«.  اجرا  کاملا   44
افتاد.  اتفاق  یک  مس،  ملی  شرکت  مجموع 
سرمایه گذاری  شرکت  گذشته،  سال های  در 
اجتماعی  تامین  به مجموعۀ سازمان  وابسته 
که زیر نظر وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
ورود  خود  معدنی  هلدینگ  طریق  از  است، 
کرده   و درصدی از سهام شرکت ملی مس 
را خریده است  و الان یک عضو هیئت  مدیره 
در شرکت ملی مس توسط وزارت تعاون، کار 

و رفاه اجتماعی تعیین می شود«.
رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس یادآور 
شد: »از طرف دیگر به دلیل این که دولت هنوز 
از طریق وزارت صنعت در حال پیگیری است، 
طرف  از  نیز  رسمی  هیئت  مدیره  عضو  یک 
سهام  از  بخشی  زیرا  می شود  انتخاب  وزیر 
شرکت ملی مس هنوز متعلق به دولت است و 

این که مطرح می کنم، کف موضوع است، زیرا 
وزرای ما الان در ایران خودرو و سایپا، با وجود 
درصد سهامداری 13 درصد و هفت درصد، 
مدیرعامل تعیین می کنند که این بزرگ ترین 
خطا است«.  وی تاکید کرد: »یک عضو هیئت 
توسط صندوق  نیز  ملی مس   مدیره شرکت 

بازنشستگی خود مس تعیین می شود«.
پورابراهیمی با بیان این که تمام دعواها سر 
بهانه  این  به  »اگر  گفت:  است،  ملا  پوستین 
ورود کنند و بیایند صندوق بازنشستگی ملی 
تعاون،  یعنی وزیر  آنِ خود کنند،  از  را  مس 
کار و رفاه اجتماعی، دو عضو هیئت مدیره، 
و  مس  بازنشستگی  صندوق  طریق  از  یکی 
یکی از طریق شرکت سرمایه گذاری سازمان 
تامین اجتماعی که همه آن را به نام شستا 
نیز  صمت  وزیر  و  باشد  داشته  می شناسند، 
یک  به  را  شرکت  نهایت  در  دیگر،  سوی  از 
شرکت با ماهیت دولتی تبدیل  می کنند که 

این خیانت، جفا و خلاف بیّن قانون است«.
موارد  این  قضیه،  »پشت  داد:  ادامه  وی 
وجود دارد. این شرکت هم بزرگ ترین شرکت 
بورسی است. صندوق بازنشستگی برای حدود 
این  و  است  بازنشسته  هزار  شش  تا  پنج 
صندوق اصلا بازنشستۀ جدیدی ندارد و اصلًا 

ناتراز نیست«.
نماینده مردم کرمان و راور بیان کرد: »آن 
صندوق هایی که به دولت گفتند نارکارآمدی 
آن را اصلاح کن، صندوق هایی بوده که ناتراز 
بودند و صندوق بازنشستگی مس تنها صندوق 
موفق در کشور است که چشم طمع وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی با تفسیر غلط و 

غیرقانونی به دنبال آن است«. 
کمیسیون  در  »ما  کرد:  خاطرنشان  وی 
اقتصادی از وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
سوال مطرح کردیم اما توضیحات آقای وزیر 
اصلًا قانع کننده نبود، و ما از این موضوع کوتاه 

نمی آییم«.

مسیری  »آن ها  داد:  توضیح  پورابراهیمی 
را در کمیسیون های تخصصی دولت پیگیری 
کردند و از آقای وزیری که قول داده و گفته 
تاسف  جای  می دهم،  انجام  را  کار  این  من 

دارد«.
اعتماد  رای  در جلسۀ  این که  بیان  با  وی 
تعاون،  وزیر  به  علنی  صحن  در  جهاد،  وزیر 
کار و رفاه اجتماعی تذکر هم دادم، ادامه داد: 
»آن ها از این مسیر می خواهند موضوع را در 
هیات وزیران تصویب کنند اما حتی در صورت 
تصویب، کلیۀ مصوبات هیات وزیران باید در 
هیات تطبیق با مواد مجلس مطرح شود. مگر 
ما آن جا ایستادیم و نگاه می کنیم که دنبال 
خود  می گوییم  ما  باشند؟  این شکلی  منافع 
سازمان تامین اجتماعی هم باید به ذی نفعان 
واگذار شود، دولت چه حقی دارد که به جای 

کارگران و بازنشستگان تصمیم می گیرد؟«.
جای  به  »دولت  گفت:  پورابراهیمی 
انجام دهد و بر اساس  این که برود اصلاح را 
گفته  و  آمده  قانون  در  که  سه جانبه گرایی 
کارفرمایی  کارگری،  تشکیلات  نمایندگان 
کمک  صندوق  کردن  اداره  برای  دولت،  و 
تبدیل  مطلق  یک جانبه گرایی  به  الان  کنند، 
شده است و به جای اصلاح آن، آقای وزیر از 
مسیری وارد شده اند که آن جا را تبدیل به یک 

شرکت دولتی کنند«.
ما هستیم  زمانی که  »تا  تاکید کرد:  وی 
اجازه نخواهیم داد و اساسا این کار هم خلاف 
دستگاه  با  که  هم  جلساتی  در  است.  قانون 
قضایی و معاونت قوانین مجلس برگزار کردیم، 
همه اذعان داشتند که این خلاف است، ضمن 
این که سوال از وزیر را محکم دنبال می کنیم«. 

از  انقلاب کرمان یکی   دادستان عمومی و 
عامه  حقوق  راستای  در  دادستانی  اولویت های 
در سال 140۲ را عودت سهم استان از حقوق 
دولتی معادن بیان کرد و گفت: »بر اساس قانون، 
کرمان  در  دولتی وصولی  از حقوق  15 درصد 
برگردد که چند سال است که  استان  به  باید 
این موضوع در شورای معادن پیگیری می شود. 
نیز  معادن  مالی  گردش  و  بانکی  حساب های 
باید در استان باشد و مالیات خود را در استان 
داریم  نمایندگان درخواست  از  کنند.  پرداخت 
برای این موضوع در برنامۀ هفتم توسعه، ضمانت 
اجرا بگذارند زیرا در برنامۀ ششم ضمانت اجرای 

خوبی نگذاشته بودند«.
بیگانه،  اتباع  ساماندهی  بخشی،  مهدی 
اجرای طرح های امنیت غذایی و رفع مشکل آب 
شرب کرمان را از دیگر اولویت های دادستانی 
در  اخیرا  کرمان  »استاندار  افزود:  و  دانست 
جلسه ای اعلام کردند که دنبال انتقال آب از 
خلیج فارس و غرب کشور هستند که این کار 
در حال انجام است و استاندار نیز به جد پیگیر 
رفع  طولانی مدت  راه حل  است.  موضوع  این 
انتقال  مشکل آب شرب کرمان این است که 
شود  انجام  کشور  غرب  یا  خلیج فارس  از  آب 
و در کوتاه مدت هم بر اساس آن چه استاندار 
مطرح کردند، ما از لحاظ استانداردهای داخلی 
و بین المللی میزان آب را در کرمان داریم اما 
این که  یا  و  نمی شود  انجام  صحیح  مدیریت 
نقایصی  موجود  لوله کشی های  است  ممکن 

داشته باشد که این آب هدر می رود«.
دادستانی  اولویت های  به  اشاره  با  وی 
ناهنجاری های اجتماعی، جرایم و  درخصوص 
مسائل امنیتی، خاطرنشان کرد: »سرقت مردم 
را بسیار آزار می دهد. رئیس سازمان زندان های 
کبوترخان  از کمپ  کرمان  به  سفر  در  کشور 
بازدید داشتند و قول دادند تا آخر سال بخشی 
از کمپ به بهره برداری می رسد که این مساله، 
اثر مستقیم بر کاهش سرقت ها خواهد داشت«.

کارگاه های  وجود  به  اشاره  با  بخشی، 
ضایعاتی غیرمجاز در کرمان، اضافه کرد: »در 
کرمان 800 کارگاه ضایعاتی وجود دارد که به 

صنف و شهرداری ها نامه زدم که دیگر مجوز 
ندهند. بخشی از این کارگاه ها مجوز ندارند که 

دستور پلمب آن ها صادر شده است«.
تجمیع  برای  زمین  اختصاص  از  وی 
گفت:  و  داد  خبر  ضایعاتی  کارگاه های 
»کارگاه های مجاز باید در خارج از شهر تجمیع 
این  در  امکانات  و  دوربین  نصب  با  و  شوند 

مکان ها، از سرقت پیشگیری شود«.
صورت  »در  افزود:  کرمان  دادستان 
راه اندازی کمپ کبوترخان و همچنین مدیریت 
راحتی  به  می توان  ضایعاتی  کارگاه های 

سرقت ها را کاهش داد«.
وی همچنین دربارۀ وضعیت ساختمان های 
ناایمن شهر کرمان و این که چه تعداد ساختمان 
تاکنون از سوی شهرداری معرفی شده است در 
پاسخ به فردای کرمان گفت: »با توجه به این که 
تحقیقات این مساله توسط معاون حقوق عامه 
دادستانی کرمان در حال تکمیل است، پس از 
تکمیل شدن آمار، آن را به شما ارائه خواهم 
کرد«. بخشی، با اشاره به رسیدگی به وضعیت 
بام کرمان، بیان کرد: »درخواست های مردم را 
از طریق سامانه و حضور در بین مردم دریافت 
کردیم و به موضوع ورود کردیم تا آنچه به نفع 
شود،  انجام  قانون  چارچوب  در  است  مردم 
جلوگیری از مفاسد یا تخلفاتی هم که ممکن 
است آن جا ایجاد شود مدنظر دادستانی است تا 
با رعایت تمام این جوانب، به نتیجه ای برسیم 

که به نفع مردم است«.
به گزارش استقامت، دادستان کرمان سوم 
تیرماه در نشست خبری به مناسبت هفته قوه 
قضائیه بیان کرد: »سال گذشته ورودی پرونده 
بوده  استان ۲4۷ هزار و 333  به دادسراهای 
که 40 درصد پرونده های دادگستری استان را 

تشکیل می دهد«.
 1۶ حاضر  حال  »در  داد:  ادامه  بخشی، 
دادستان، ۶3 دادیار، 3۹ بازپرس و ۲۹ واحد 

سرپرستی در استان کرمان فعالیت دارند«.
متوسط  این که  بیان  با  کرمان  دادستان 

رسیدگی به پرونده ها در شعب بازپرسی استان 
۶۹ روز است، یادآور شد: »در بین مراجعان به 
متهم  و 5۶ درصد  دادسرا، 44 درصد شاکی 
هستند«. وی خاطرنشان کرد: »سال گذشته، 
111 هزار و ۶38 متهم و 88 هزار و ۹0 شاکی 
به دادسراهای استان مراجعه کردند که قریب 
به 4 درصد مراجعان را اتباع خارجی تشکیل 
 ۹0 »همچنین  داد:  ادامه  بخشی،  می دادند«. 

درصد متهمان مرد و 10 درصد زن بودند«.
وی بیان کرد: »سال 1400 سرقت، ضرب و 
جرح و توهین به ترتیب در صدر جرایم استان 
قرار داشتند اما در سال گذشته ضرب و جرح 
در رتبۀ نخست بود و بعد از آن سرقت و توهین 

در رده های بعدی قرار داشتند«.
اعتیاد  ترک  کمپ  »اگر  کرد:  تاکید  وی 
از  بالایی  درصد  شود  راه اندازی  کبوترخان 
نگرانی  ابراز  آن  از  مردم  که  خُرد  سرقت های 

می کنند، کاهش شدید خواهد داشت«.
بخشی، با بیان این که ۲3 درصد سرقت های 
خُرد توسط اتباع بیگانه در استان رخ می دهد،  
گفت: »1۲ درصد جمعیت استان اتباع هستند 
و ۶0 درصد جرایم خشن توسط اتباع صورت 
می گیرد«. وی با اشاره به افزایش 1۲ درصدی 
تصادفات استان در سال گذشته نسبت به سال 
دست به دست  باید  »همه  داد:  ادامه   ،1400
استان  تصادفات  در  موثر  عوامل  تا  هم دهیم 

شناسایی و رفع شود«.

دادرسی الکترونیک در کرمان
دادستان کرمان با اشاره به فناوری اطلاعات 
و برگزاری دادگاه های الکترونیک، خاطرنشان 
اعزام  مشکل  گذشته  سال  چند  »در  کرد: 
مسائل  هم  و  هزینه  لحاظ  به  هم  زندانیان 
در  کرمان  استان  که  داشت  وجود  امنیتی 
برگزاری دادگاه های الکترونیک پیشگام شد و 
در حال حاضر 85 درصد اعزام ها کنسل شده 
و از طریق دادرسی الکترونیک انجام می شود«.

و  هزار   1۲ گذشته  »سال  داد:  ادامه  وی 

888 دادرسی الکترونیک در استان برگزار شده 
است«.

بخشی، با اشاره به راه اندازی سامانه ارتباط 
شماره  با  دادستان  با  شهروندان  مستقیم 
و  مسائل  »مردم  گفت:   ،0۹۹30۶53543
مشکلات خود را به صورت پیامک یا در بستر 
رسیدگی  به سرعت  که  می کنند  ارسال  ایتا 
 300 حدود  گذشته،  ماه   3 قریب  و  می شود 

پیام دریافت شده است«.

رفع تصرف ۵2.۵ هکتار از حریم 
رودخانه ها

نظر  تحت  اماکن  بر  ویژه  نظارت  از  وی 
بهزیستی برای حمایت از کودکان و نوجوانان 
خبر داد و اظهار کرد: »بی توجهی به کودکانی 
یا  والدین  نداشتن  دلیل  به  بهزیستی  در  که 
بدسرپرستی نگهداری می شوند سبب می شود 

در آینده خطراتی برای جامعه ایجاد شود«.
برگزاری  به  اشاره  با  کرمان  دادستان 
شد:  یادآور  بیت المال،  حقوق  حفظ  جلسات 
حقوق  از  صیانت  جلسۀ   ۹ گذشته  »سال 
 بیت المال برگزار شد که بر اساس مصوبات آن 
از دخل و تصرف در 880 هکتار اراضی دولتی 
با ارزش 10 هزار میلیارد ریال جلوگیری شد 
که 5۲.5 هکتار مربوط به رفع تصرف اراضی 

بستر و حریم رودخانه ها بود«.
حاشیۀ  وضعیت  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
حاشیۀ  ساماندهی  »برای  گفت:  کرمان،  شهر 
شهر کرمان اقداماتی انجام دادیم و برنامه های 
دستور  در  امر  متولیان  با  را  کارشناسی شده 
کار داریم که شاهد نتایج مثبت آن در آینده 
دولت،  بین  حاضر  حال  در  و  بود  خواهیم 
برای  جدی  عزم  قضائیه  قوه  و  نمایندگان 

ساماندهی حاشیۀ شهر وجود دارد«.
بخشی، افزود: »برنامۀ کارشناسی شده برای 
وجود  شهر  حاشیۀ  اوباش  و  اراذل  با  برخورد 
اختیار  شناسنامه دار  اوباش  و  اراذل  تا  دارد 

اراضی دولت را در دست نگیرند«.
و  اراذل  با  مقابله  »برای  شد:  یادآور  وی 
اوباش نیز برنامه های ویژه داریم، کمیته تشکیل 
دادیم، قاضی ویژه گذاشتیم و رصد می کنیم«. 

 رئیس کمیسیون عمران شورای شهر 
کرمان مطرح کرد

استان در اجرای طرح ملی مسکن 
بسیار عقب است

گروه جامعه: رئیس کمیسیون عمران و شهرسازی 
شورای شهر کرمان با انتقاد از روند کند اجرای طرح 
ملی مسکن گفت: »متاسفانه استان کرمان به دلیل 
لحاظ  از  و سختگیری ها،  پیگیری  کارشکنی ها، عدم 
قرار  کشور  رتبه های  آخرین  در  طرح،  این  پیشرفت 
در  که  حالی  »در  افزود:  ایرانمنش  منصور  دارد«. 
بسیاری از استان ها ساختمان ها در آستانۀ بهره برداری 
است، در کرمان اقدامی عملی صورت نگرفته و مدام 

جلسه برگزار می شود«.
استاندار  شخص  و  شهرداری  »از  داد:  ادامه  وی 
برود.  پیش  کار  تا  کنند  که کمک  می کنم  خواهش 
به تعدادی جوان وعده داده شده که برایشان مسکن 
این  تا  کنند  دستگاه ها کمک  تمام  می شود،  ساخته 

وعده محقق شود«.
ادارات  اینکه راه و شهرسازی و سایر  بیان  با  وی 
متولی متاسفانه اقدامی متناسب با نیاز موجود انجام 
افراد  شهرها،  از  بسیاری  »در  کرد:  اظهار  نمی دهند، 
ثبت نام و پول واریز کردند و ساخت هم شروع شده 
و برخی واحدها در مرحلۀ پایان کار هستند ولی در 
کرمان هنوز به دنبال این هستند که زمین جدید به 
محدودۀ شهر الحاق کنند و شهر را گسترش دهند تا 

زمین اجرای طرح تامین شود«.
ایرانمنش گفت: »در مرکز شهر و محدودۀ فعلی 
اختیارات  در  هکتاری  چند  زمین های  کرمان  شهر 
 ... اداراتی از جمله برق، صداوسیما و شرکت نفت و 
است ولی به جای  استفاده از آن، به دنبال الحاق زمین 
)شهید  صنعتی  شهرک  پشت  در  شهر  محدودۀ  به 
ارائۀ  و  تاسیسات  بردن  که  حالی  در  هستند  همت( 

خدمات شهری به این منطقه بسیار هزینه بر است«.
به گزارش استقامت، وی 5 تیرماه در صحن علنی 
شورای شهر کرمان در ادامۀ این اظهارات بیان کرد: 
»سهمیۀ استان کرمان در طرح اقدام ملی مسکن 180 
هزار واحد است که تاکنون فقط 5000 سهمیۀ وام 

اختصاص داده شده است«.
اینکه  بر  تاکید  با  و  وضعیت  این  از  انتقاد  با  وی 
استان در زمینۀ اجرای طرح ملی مسکن بسیار عقب 
است، از استاندار و سایر نهادهای متولی خواست تا به 

پیشرفت طرح کمک کنند.

با توان متخصصان داخلی؛
پروژۀ فلوتاسیون خاتون آباد

33 درصد پیشرفت دارد
سرباره  فلوتاسیون  کارخانه  اطلاع رسانی:  گروه 
مجتمع مس  توسعۀ  خاتون آباد جزو طرح های  ذوب 
شهربابک است که قرار است پس از راه اندازی، سالانه 
۶۶0 هزار تن سرباره با عیار یک ونیم درصد را دریافت 
و 3۶ هزار تن کنسانتره با عیار ۲۲ درصد در سال را 
تولید کند. مجری پروژه فلوتاسیون سرباره خاتون آباد 
»پروژه  گفت:  پروژه  این  اجرایی  مراحل  تشریح  با 
فلوتاسیون سرباره با پیشرفت فیزیکی 33 درصدی در 

حال انجام است«.
اصلی  »تجهیزات  داد:  ادامه  فارسی نژاد  دکتر 
سفارش گذاری  کشور  از  خارج  و  داخل  در  کارخانه 
نهایی  مراحل  در  آن ها  از  عمده ای  بخش  و  شده اند 
و  نیز خریداری  تجهیزات  از  و بخشی  تولید هستند 

وارد کارخانه شده اند«.
به گزارش روابط عمومی مجتمع مس شهربابک، 
وی درخصوص مراحل اجرای پروژه با اشاره به این که 
تولید  خط  مسیر  اجرای  و  ساخت  بر  اصلی  تمرکز 
کارخانه،  اصلی  بخش های  »فونداسیون  گفت:  است، 
نقشه های لازم و سازه فلزی ساختمان اصلی در حال 
انجام و در مراحل نهایی هستند و هدف گذاری کردیم 
پروژه فلوتاسیون را تا بهار سال آینده به بهره برداری 

برسانیم«.
مهندسی  بخش  این که  بر  تاکید  با  فارسی نژاد 
انجام  ایرانی  مهندسین  توسط  کامل  به طور  کارخانه 
هیچ  بدون  پروژه  »این  شد:  یادآور  است،  گرفته 
شده  طراحی  ایرانی  متخصصین  توسط  الگوبرداری، 
این  مطلوب،  راندمان  با  که  داریم  اطمینان  و  است 
کارخانه توان متخصصین داخلی را به نمایش خواهد 
اشاره به شرایط سخت و فشردگی  با  گذاشت«. وی 
برنامۀ زمان بندی پروژه از نیروهای شرکت پیمانکار، 
و  ستادی  امورهای  کلیۀ  طرح،  مدیریت  مشاور، 
و  تهران  دفتر  و  شهربابک  مس  مجتمع  غیرستادی 
شرکت  مدیرعامل  همیاری  و  مساعدت  از  همچنین 
ملی مس و مدیریت و معاونت توسعه مجتمع مس 

شهربابک تشکر و قدردانی کرد.

خبر

دادستان کرمان:
حساب های مالی معادن باید در استان باشد


